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Samenvatting 

Uw eigen jaarwisseling 

Op vraag "1 Stel één van de risiconiveaus, waakzaam, zorgelijk of ernstig, is van 

kracht en de maatregelen zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande 

jaarwisselingen overweegt u?" antwoordt 51% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen 

het huishouden te vieren". Zie pagina 6. 

Op vraag "2 Stel één van de risiconiveaus, zeer ernstig of lockdown, is van kracht en de maatregelen 

zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande jaarwisselingen overweegt u?" 

antwoordt 65% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen het huishouden te vieren". Zie 

pagina 10. 

Op vraag "3 Welk risiconiveau verwacht u dat tijdens de komende jaarwisseling van kracht is?" 

antwoordt 31% van de respondenten: "Zeer ernstig". Zie pagina 12. 

Vuurwerk 

Op vraag "4 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod tijdens komende 

jaarwisseling?" antwoordt in totaal 68% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 

23% van de respondenten: "(zeer) negatief". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Zeer positief". 

Zie pagina 14. 

Op vraag "4.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod?" 

antwoordt 71% van de respondenten: "Vuurwerk is een traditie". Zie pagina 18. 

Op vraag "4.2 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod?" 

antwoordt 85% van de respondenten: "Mensen en dieren hebben minder overlast". Zie pagina 20. 

Op vraag "5 Bent u van plan, ondanks een algeheel vuurwerkverbod, om vuurwerk af te gaan steken 

tijdens de komende jaarwisseling?" antwoordt 76% van de respondenten: "Nee, ik ga geen vuurwerk 

afsteken. Ik steek (bijna) nooit vuurwerk af en komende jaarwisseling ook niet.". Zie pagina 22. 

 

Dit en meer blijkt uit onderzoek via TipEtten-Leur, waarbij 434 deelnemers zijn geraadpleegd.  
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1. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipEtten-Leur 
Onderwerpen : Uw eigen jaarwisseling 

: Vuurwerk 
: Tot slot 

Enquêteperiode : 27 november 2020 tot 8 december 2020 
Aantal vragen : 16 
Aantal respondenten : 434 
Foutmarge : 4,7% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Rapportagedatum : 9 december 2020 

1.1 Methodiek 
Op 27 november zijn de deelnemers van TipEtten-Leur benaderd om deel te nemen aan de 

vragenlijst. Op 4 december is een herinneringsmail verstuurd. De deelnemers hebben tot 8 december 

de gelegenheid gehad om de vragenlijst digitaal in te vullen.  

Ook heeft de gemeente Etten-Leur verschillende media gebruikt om alle doelgroepen te bereiken, 

denk hierbij aan een openbare hyperlink via Facebook en de website. Daarnaast is er op de 

gemeentepagina aandacht besteed aan het onderzoek. 

Het invullen van de vragenlijst duurde slechts enkele minuten. Alle respondenten hebben de 

vragenlijst anoniem ingevuld. 

1.2 Betrouwbaarheid 
Kijkende naar de resultaten van de inwoners: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±4,7%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

Dit onderzoek heeft een foutmarge van onder de 5%, waardoor het onderzoek onder de inwoners 

representatief wordt geacht. 

1.3 Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 

1.4 Vergelijking van respons met populatie 
De respons wordt vergeleken met de populatie van de gemeente Etten-Leur op de volgende punten: 

- Geslacht; 

- Leeftijd; 

- Woonwijk. 

De onderliggende waardes volgen hieronder, waarbij onderscheid wordt gemaakt tussen de 

populatie (de verdeling rondom inwoners Etten-Leur) en de respons (de verdeling rondom de 

respondenten). 
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In bovenstaande grafiek zien we de ongewogen afspiegeling op basis van geslacht. In de grafiek op 

basis van geslacht is een ondervertegenwoordiging te zien in het percentage vrouwelijke 

respondenten.  

 

In bovenstaande grafiek zien we de afspiegeling op basis van leeftijd. Bij de grafiek op basis van 

leeftijd is een ondervertegenwoordiging van het percentage respondenten onder de 40 jaar te zien 

en een oververtegenwoordiging van respondenten boven de 65 jaar.  
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In bovenstaande grafiek zien we de afspiegeling op basis van woonwijk. Bij de grafiek op basis van 

woonwijk is een lichte oververtegenwoordiging van het percentage respondenten uit de wijk 

Hooghuis en een lichte ondervertegenwoordiging van het percentage respondenten uit de wijk De 

Baai.  
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2. Resultaten 

2.1 Uw eigen jaarwisseling 
 

December nadert, een maand met traditiegetrouw feestdagen en de jaarwisseling. Begin dit 
jaar is er al een onderzoek uitgevoerd naar de jaarwisseling in uw gemeente. We zijn benieuwd 
hoe u nu hiertegenover staat. 
 
Op dit moment zitten we in de 'coronacrisis'. Het kabinet heeft een routekaart gemaakt, waarin 
per risiconiveau te zien is welke maatregelen van kracht zijn. Er wordt onderscheid gemaakt 
tussen vijf risiconiveaus: waakzaam, zorgelijk, ernstig, zeer ernstig en lockdown. 

Risiconiveau waakzaam, zorgelijk of ernstig  
Stel dat tijdens de jaarwisseling één van de volgende risiconiveaus van kracht is, waakzaam, 
zorgelijk of ernstig, dan kan de jaarwisseling er als volgt uitzien: 
- U mag erop uit met maximaal vier personen (inclusief uzelf) of u mag erop uit zonder 
beperkingen. 
- U mag maximaal 3 gasten, 6 gasten of een onbeperkt aantal gasten ontvangen buiten uw 
huishouden. 
- De horeca is geopend (mogelijk tot 22.00 uur). 
- Bijeenkomsten en kleine evenementen mogen (max. 30 mensen binnen en max. 40 mensen 
buiten). 
 
Naast deze maatregelen (op basis van de routekaart), kunnen er ook landelijke maatregelen van 
kracht zijn tijdens de jaarwisseling. Zo kan het zijn dat de horeca gesloten blijft, een algeheel 
vuurwerkverbod wordt ingevoerd, een negatief reisadvies voor het buitenland wordt afgegeven of 
dat er andere landelijke maatregelen worden genomen. 
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Op vraag "1. Stel één van de risiconiveaus, waakzaam, zorgelijk of ernstig, is van 
kracht en de maatregelen zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande 
jaarwisselingen overweegt u?" antwoordt 51% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen 
het huishouden te vieren". 

Anders 
• Alleen vieren geen probleem! 

• Alles binnen de corona regels, die zal ik ten allen tijden willen volgen. 

• Ga bij vrienden met een klein gezelschap vieren 

• Gewoon samen zo als altjd 

• Het zou leuk zijn als er voor de jeugd iets geregeld kan worden zodat ze een leuke jaarwisseling 
kunnen hebben 

• Ik overweeg om het thuis met ons eigen huishouden (2 pers.) en maximaal twee gasten te 
vieren. 
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• Ik zal alleen thuis mezelf vermaken en om 00:00 mijn buren een goed nieuwjaar toe wensen en 
hopelijk nog wat mooi siervuurwerk te kunnen zien in de buurt 

• N.v.t. 

• Waarschijnlijk weer gewoon alleen met mezelf. . Ik overweeg nog niks. Ik zie tzt wel wat de 
regels zijn en wat m'n kinderen willen (doen). 

• Zoals ik het ieder jaar doe 

Toelichting 
•  

• 'Gasten': Uitsluitend volwassenen. kinderen niet meetellend. 

• Afhankelijk van de persconferentie komen zullen we onze plannen aanpassen. We werken mee 
aan het bestrijden van het coronavirus 

• Alleen als het weer mag. 

• Als je 2 dagen achter elkaar met kerst je gezelschap splitst, zou je elkaar nog kunnen besmetten 
als iemand het virus zou hebben. Zie dus geen meerwaarde in op zeer weinig gasten uitnodigen. 
Op 1 dag 6 gasten uitnodigen of 2 dagen achter elkaar 3 gasten uitnodigen, zie ik als dezelfde 
risico's. 
Hoe strenger het wordt hoe meer mensen het dan helemaal niet meer gaan volgen en het uit 
de hand gaat lopen. 

• De Covid-19 besmetting kunnen we enkel tegengaan als we allemaal één jaartje minder 
wisselend mensen ontmoeten. 

• Deze jaarwisseling overslaan om geen extra besmettingen mbt corona te krijgen 

• Dit jaar sober en hopelijk volgend jaar weer wat uitbundiger 

• Doen we altijd al zo 

• Doen we normaal gesproken ook al.... (of een wat groter gezelschap, maar nooit meer dan 10 
personen bij elkaar) 

• Een belachelijke regeling. Om de beurt mag wel, samen niet 

• Gewoon doen wat er voor zorgt dat covis 19 zo vlug mogelijk verdwijnt 

• Ik ga niet naar een café maar restaurant met de nodige voorzieningen moet mogelijk worden 
gemaakt. Het restaurant mag geen café worden!!! 

• Ik geef de voorkeur aan geen vuurwerk verbod zodat men in zijn/haar eigen straat vuurwerk 
kan afsteken en je zo geen grote groepen krijgt (die je wel krijgt als je het enkel op bepaalde 
plaatsen toelaat) 

• Ik houd sowieso niet meer van oudjaar vieren met die vuurwerkbommen. In deze wijk is een 
jaar of twee geleden een behoorlijke ramp gebeurd met beschadigde huizen. Ook de dieren 
worden er horendol van. En je hebt een enorme luchtvervuiling met veel fijnstof. Nederland is 
echt een uitzondering met het straatvuurwerk. 

• Ik kan op deze vraag alleen een goed antwoord geven als de vraag gesplist wordt in , waakzaam 
of zorgelijk of ernstig in elke situatie zou ik een andere afweging maken. 

• Ik moet werken, maar mijn vrouw blijft thuis. 

• Ik weet zeker dat ik het alleen met eigen gezin vier. 

• Ik zelf werk ik de zorgsector. En hier zien wij veel oudere mensen vereenzamen. Maar ookndeze 
mensen, lichtelijk dementerend of niet verdienen het om misschien wel hun laatste kerst of 
jaarwisseling met de gehele familie te vieren. Deze situatie in het bijzonder. Maar echter geldt 
dit voor ieder huishouden. Jong of oud eenzaam of niet. De feestdagen zijn er om samen met 
elkaar een mooie tijd te hebben na dit verschrikkelijke jaar. 
Dus ik zeg JA tegen samen kerst en een jaarwisseling vieren met familie. 

• In verband met Corona dingt de overheid al heel veel terug, zoals vuurwerk verbod. laten we 
dan nog een beetje gezellige overgang hebben. uiteraard wordt er wel gekeken of iemand 
verschijnselen heeft. 
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• Je zou sneltesten kunnen laten doen een dag voor Kerst 

• Maar niet vanwege coronavirus 

• Mij maakt het niet want ik koop geen vuurwerk ik heb het geld niet 

• Naar vuurwerkvrij gebied in Nederland 

• Niet direct echt een overweging waard, we vieren het meestal met het gezin thuis. Ik mis wel de 
toevoeging dat met max 4 personen erop uit ook je gezin kan zijn als dat meer dan 4 personen 
zijn. 

• Ondanks dat we het zelf altijd thuis vieren denk ik dat veel mensen gebaat zijn bij 
georganiseerde feestjes. Daar is controle en kan men beter bewust worden gemaakt van de 
situatie dan in de thuissituatie. 

• Oud en nieuwe vierde ik meestal enkel in huiselijke kring. 

• Regels zijn regels....dus wat mag mag en wat niet mag heb ik te respecteren 

• RIVM regels. 

• We zitten nu bijna al een jaar in deze ellende. Families amper gezien, geen vuurwerk met oud 
en nieuw. We mogen bijna niks meer. Laat mij dan maar met kerst en Nieuwjaar eindelijk 
samen zijn met mijn familie. 

• Wij vieren al jaren oud en nieuw in eigen kring met soms 2 of 4 vrienden en soms ook gewoon 
samen. Hier verandert Corona voor ons eigenlijk niets. 

• Wij vieren het alleen met onze 2dochters. 
In welke fase van corona dan ook. 

• Wij zitten al sinds maart te wachten om weer met vakantie te kunnen. Wanneer iedereen zijn 
hersens zou gebruiken en een paar weken echt niets ondernemen dan zou het veel sneller 
onder controle zijn. 

• Ze moeten eens ophouden met die flauwekul, het is een hoax die covid, is gewoon een soort 
griep!!! 
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Risiconiveau zeer ernstig of lockdown 

Stel dat tijdens de jaarwisseling één van de volgende risiconiveaus van kracht is, lockdown 
of zeer ernstig, dan kan de jaarwisseling er als volgt uitzien: 
- U mag erop uit met maximaal twee of vier personen (inclusief uzelf). 
- U mag geen bezoek ontvangen of maximaal 1 bezoek per dag ontvangen waarvan maximaal 3 
gasten.  
- De horeca is gesloten, afhaalfunctie wel mogelijk. 
- Bijeenkomsten en evenementen zijn niet toegestaan of bijeenkomsten zijn beperkt toegestaan 
(max. 30 mensen binnen) en kleine evenementen zijn niet toegestaan. 
 
Naast deze maatregelen (op basis van de routekaart), kunnen er ook landelijke maatregelen van 
kracht zijn tijdens de jaarwisseling. Zo kan het zijn dat er een algeheel vuurwerkverbod wordt 
ingevoerd, een negatief reisadvies voor het buitenland wordt afgegeven of dat er andere 
landelijke maatregelen worden genomen. 

 

 
Op vraag "2. Stel één van de risiconiveaus, zeer ernstig of lockdown, is van kracht en de maatregelen 
zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande jaarwisselingen overweegt u?" 
antwoordt 65% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen het huishouden te vieren". 

Anders 
• Alleen vieren geen probleem, 

• Eigen huishouden met maximaal 3 gasten 
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• Feest. Als het even kan. 

• Ga toch bij vrienden met een klein gezelschap vieren 

• Hetzelfde als bij een lager niveau, alleen thuis en om 00:00 even buiten kijken naar vuurwerk en 
buren een gezond nieuwjaar toe wensen 

• Ik zal de corona regels daarin volledig willen volgen. 

• N.v.t. 

• Waarschijnlijk weer gewoon alleen met mezelf. . Ik overweeg nog niks. Ik zie tzt wel wat de 
regels zijn en wat m'n kinderen willen (doen). 

• Zie vraag 6 

Toelichting 
• Dit had uw beter in vraag 6 kunnen stellen 

• Doen we altijd al zo 

• Een belachelijke regeling. Om de beurt mag wel, samen niet 

• Geeb overweging in bovenstaand situatie vieren wij het zeker thuis 

• Geen vuurwerk, even pas op de plaats is nodig en te overbruggen!  Dus thuisblijven! Kom je wel 
door. 

• Kerst en oud en nieuw vier ik gewoon met een paar vrienden . wij hebben elkaar heel het jaar al 
bijna niet gezien . we zijn er klaar mee ! 

• Mijn vuurwerkbehoefte is meestal wel over na weken dagelijks geknal 

• Mondkapjes is schijnveiligheid. En als er wat zou gebeuren met mijn stel ik jullie bij deze 
verantwoordelijk. 

• Naar vuurwerkvrij gebied in Nederland (hond) 

• Ons huishouden (2 pers) en 2 mensen te gast. 

• Sowieso wordt het thuis gevierd, wil geen risico lopen met onze honden en vuurwerk 

• Uiteraard volg ikde regels. Dus als het maximum 3 is. Nodig ik geen 4 mensen uit 

• We houden ons aan de adviezen van de overheid. 

• Wij zijn en blijven met zn 4tjes en blijven lekker thuis en binnen bij de tv. 
Wel of geen lockdown,scherpe maatregelen of wat dan ook. 
Zolang er corona is gaan wij het niet opzoeken. 
Het enige is naar de supermarkt en weer terug. 
En natuurlijk het werk en school. 

• Zelfde reden als bij de vorige vraag. 

• Zie vorig antwoord 

• Zie vraag 6 

• Zie zelfde antwoord als hierboven. Gekkenwerk dat vuurwerk tegenwoordig. 
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Momenteel geldt in Veiligheidsregio Midden en West-Brabant het risiconiveau zeer ernstig. 

Ondanks de verschillende risiconiveaus zijn er landelijke maatregelen van kracht in heel 

Nederland. 

 

Meer informatie over de risiconiveaus kunt u hier vinden. 

 
Op vraag "3. Welk risiconiveau verwacht u dat tijdens de komende jaarwisseling van kracht is?" 
antwoordt 31% van de respondenten: "Zeer ernstig". 

Toelichting 
Waakzaam • Is roosendaal is er inderdaad een hoop gebeurt. Wat ook ik als feestdagen 

liefhebber niet tollereer. Maar ik vind dat er per gemeente en elke gemeente 
voor zich hierover moet kunnen beslissen. Politici kunnen hierover niet veel 
zeggen omdat zij geen eigen inzage hebben in de overlast. De afgelopen jaren 
is het al minder geworden met overlast. En mensen houden zich keurig aan de 
risico gebieden waar geen vuurwerk afgestoken mag worden. Zoals het 
hertenkampjes. 
 

Zorgelijk • Te veel mensen willen zeker niets tijdelijk inleveren 
 

Ernstig • Dat hoop ik 

• Ernstig of misschien zelfs zeer ernstig. Dit neem ook serieus. 

• Hopelijk zorgen de huidige maatregelen ervoor dat we met een klein 
gezelschap de jaarwisseling kunnen vieren 
 

Zeer ernstig • De jaarwisseling is de grootste bedreiging voor het onder controle houden van 
Corona. De jeugd zal waarschijnlijk overal gaan feestvieren; handhaving is 
niet/nauwelijks mogelijk. Dit gaat m.i. met zeer grote waarschijnlijkheid leiden 
tot een 3e golf die veel groter gaat zijn dan de vorige twee. Alleen door heel 
strenge maatregelen en een verkapte lock-down door de scholen 2 weken na 
1 januari dicht te houden, kunnen we dit risico terugbrengen. En anders gaan 
we in feb-maart-april weer met z'n allen in een volledig lockdown ;) 
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• Het zou mij niks verbazen als er ineens bijvoorbeeld een avondklok komt zodat 
de mensen wel thuis moeten blijven en er geen overlast kan komen. 

• Horeca misschien tot 2200 open levert niets op omdat het eigenlijke nieuwjaar 
pas om 00:00 begint. Horeca toestaan een korte avond/nacht te laten vieren is 
beter (bv van 2300 tot 0200 en dan vooraf betaald en met een programma 
waarbij het aantal alcoholische consumpties beperkt is (zowel mbt sterke 
drank en hoeveelheid bv om de 30-45 minuten 1 glas bier/wijn met een snack 
erbij en geen whiskey of andere hoog alcolische dranken of mixen). 

• We zitten in een drukke periode, sinterklaasinkopen, sinterklaasviering, 
kerstinkopen. 
Er zijn dus veel contactmomenten en daarom zal de situatie niet verbeteren. 
 

Lockdown • Niet omdat het nodig is, maar omdat het OMT te angstig is voor een komende 
stijging. 
 

Er geldt dan 
geen 
risiconiveau 
meer 

• We zeggen niet dat corona niet bestaat maar zeg eerlijk corona bestaat al veel 
langer. Maargoed luisteren jullie maar naar het Rivm en dit kabinet. Maar ik ga 
niet ergens aan mee doen. Waar ik niet achter sta. Het slechtste beleid in 
jaren.  
Waar is het gezonde verstand gebleven. 
 

Weet niet • Ik heb geen glazen bol 

• Maakt me niet uit. Heel die Covid is zwaar overdreven. Heel NL moet boeten 
voor een relatief laag aantal patiënten. 
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2.2 Vuurwerk 
 

Traditiegetrouw mag op 31 december van 18.00 uur tot 1 januari 02.00 uur vuurwerk af worden 

gestoken, maar dat is komende jaarwisseling anders. Onlangs besloot het kabinet over een 

algeheel verbod op de verkoop en het afsteken van vuurwerk tijdens de komende 

jaarwisseling. Dit betekent dat het overal in Nederland verboden is om vuurwerk af te steken 

tijdens de komende jaarwisseling. Dit om de druk op de zorg (in tijden van corona) te ontlasten. 

Alleen vuurwerk zoals sterretjes, trektouwtjes en knalerwten mogen dan nog worden afgestoken. 

Daarnaast is carbidschieten is toegestaan. 

 

De politie, de zorgsector en de voorzitters van de 25 veiligheidsregio's zijn voorstanders van een 

algeheel vuurwerkverbod. De vuurwerkbranche is daarentegen tegenstander om dit jaar een 

algeheel vuurwerkverbod in te stellen. 

 
Op vraag "4 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod tijdens komende 
jaarwisseling?" antwoordt in totaal 68% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 
23% van de respondenten: "(zeer) negatief". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Zeer positief". 

Toelichting 
Zeer 
positief 

• Als vuurwerk toch doorgaat hoort in de prijs gelijk de kosten voor de schades 
ingecalculeerd worden. 

• Dat verbod is er toch al. Ook bezit va  vuurwerk verbieden. En zwaar straffen. 
Vuurwerk is niet meer van deze tijd. . Te duur. Kost de gemeenschap veel geld. 

• Hadden ze al jaren geleden al moeten doen, het kost elk jaar zo veel ogen en 
vingers. Hopelijk blijft dit verbod voortaan bestaan. 

• Heb een huisdier en die is nu al bang van het vuurwerk wat illegale afgestoken 
wordt de laatste tijd. 

• Het afsteken van vuurwerk is bijzonder slecht voor het milieu, riskant en naar mijn 
mening een primitieve bezigheid(van oorsprong verdrijving van boze geesten).  

• Het is alleen de vraag of er gehandhaafd wordt want ondanks de Nederlandse 
spreuk Je Maintiendrai is handhaven in Nederland voorgoed verleden tijd geloof ik. 

54%
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4 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod tijdens komende jaarwisseling?

Traditiegetrouw mag op 31 december van 18.00 uur tot 1 januari 02.00 uur vuurwerk af 
worden gestoken, maar dat is komende jaarwisseling anders. Onlangs be

(n=418)
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E worden wel steeds nieuwe wetten gemaakt waar helemaal geen handhaving op 
plaatsvindt. 

• Het zou in de toekomst een oplossing zijn als er door de gemeente (Brandweer) op 
een of meerdere veilige plaatsen vuurwerk wordt afgestoken. 

• Ik ben altijd al tegen vuurwerk geweest, is geldverslindend, milieuverontreinigend 
en dient geen enkel doel. 

• Ik hoop wel dat ook het met zich meedragen van vuurwerk strafbaar wordt. 

• Ik werk in de zorg en we kunnen echt geen extra patiënten gebruiken. 

• Jammer dat het nu wel elke avond al afgestoken wordt.  
Carbid schieten is hier geen traditie dus zou hier ook niet moeten mogen. 

• Maar het moet dan ook te handhaven zijn, als ik hoor en zie wat er nu al gebeurd 
wordt handhaven een groot probleem. 

• Men kan geen risico nemen, dat er nog meer mensen bij het ziekenhuis komen 

• Mogen met de neus op de feiten worden gedrukt , anders blijft het virus 
rondwaren. 

• Nooit meer veranderen houden zo. 
Verbod op dat rotzooi je hebt er alleen maar ellende van. 

• Siervuurwerk is prachtig, maar dat geknal hoeft niet van mij 

• Te veel vernielingen, brievenbussen, bushokjes etc 

• Verbieden en nooit vuurwerk meer toelaten. 
ze zijn al aan het knallen sinds de tijd is verzet. 
niet alleen afschieten bestraffen. Ook in het bezit hebben, afpakken plus boete! 

• Vuurwerk zou altijd verboden moeten zijn. 

• Wanneer de toestand niet ernstig is dan zou je kunnen overwegen om op een 
centrale plaats het vuurwerk gecontroleerd af te steken. 

• Wordt nu al teveel en te zwaar vuurwerk afgestoken 
 

Positief • Carbiet schieten moet sowieso worden verboden in de 'nieuwe' gebieden, waar het 
dus niet al een traditie is. Men is er niet mee bekend en dit vergroot te veel de kans 
op ongelukken. 

• De zorg heeft genoeg drukte gehad dit jaar. Ik denk echter wel dat we realistisch 
moeten zijn.. Zolang de grens niet op slot zit en er in Belgie en Duitsland wel 
verkocht mag worden..., verwacht ik niet dat het iets oplost. Daarnaast is het 
overlastgevende vuurwerk (cobra, nitraatbom, x inch shells) illegaal. Dat was het al 
en zal het ook blijven. Hier wordt veel te weinig aan gedaan. dit verbod zal daar 
helemaal niets aan veranderen. 

• Een centraal georganiseerd vuurwerkfestijn zou ik willen aanbevelen. Gezien de 
corona toestanden lijkt mij dit niet haalbaar. 

• Het is heel jammer, maar gezien de ernstige situatie waarin we nu zitten wel 
begrijpelijk 

• Ik vind het alleen positief omdat we daarmee de ziekenhuizen enigszins kunnen 
ontlasten. Verder vind ik vuurwerk prima, ikzelf schiet het niet af, maar ik gun een 
ander dat wel, het hoort bij de traditie. Dus als Corona tot de verleden tijd behoort 
mag het wat mij betreft wel weer. 

• Maar dit had wel gefaseerd ingevoerd mogen worden. Nu komen juist mensen in 
opstand. 

  
• Vuurwerk is niet van levensbelang. Dus nodeloos.  

Als iemand dan toch persé vuurwerk wil. Kan die persoon dat best alleen 
aansteken. Zonder familie of kennissen. Dan is de kans op overdracht van Covid-19, 
of een letsels. Een stuk kleiner 
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• Ze moeten per direct het bezit van vuurwerk strafbaar stellen. Er wordt nu al weken 
lang elke avond illegaal vuurwerk in het centrum afgestoken. 
 

Neutraal • Men is te laat hiermee gekomen. Veel mensen hadden al vuurwerk aangeschaft, 
tevens zou import verboden moeten zijn en grenscontroles hier op ingesteld. Nu 
echt niet meer te handhaven. 

• Mijn mening is dat dit niet tegen te houden is als er geen vuurwerk mag worden 
afgeschoten. De gemeenten zou met de politie jeugdwerkers boa,s  brandweer enz 
een plan kunnen opzetten om een georganiseerde vuurwerkshow met 
professionele medewerkers opgezeten . Net als in Frankrijk met de 14 de juli. 

• Om de zorg te ontlasten helemaal eens, maar mag geen excuus worden om 
vuurwerk voorgoed af te schaffen 
 

Negatief • Bevorderd alleen maar illegaliteit 

• De goeden moeten het nu ook ontgelden. Het zware vuurwerk was altijd al 
verboden en daar gebeuren de ongelukken mee. Mooi siervuurwerk moet kunnen. 
Ik stook zelf nooit vuurwerk maar ik vind het prachtig van vanaf 3 hoog en achter 
mijn raam te bekijken. 

• De relatief kleine aantallen ongevallen en de druk die het zou opleggen, wegen niet 
op tegen het plezier en genot dat het vuurwerk oplevert. Zeker in deze tijd. Zwaar 
knal vuurwerk wel verbieden 

• Er gaat chaos ontstaan en mensen gaan alleen maar meer ter compensatie samen 
nieuwjaar vieren. Daarnaast is er niks ter vervanging waardoor oud en nieuw geen 
echte feestdag gaat voelen, maar gewoon een normale avond. 

• Gewoon mooi siervuurwerk afsteken moet kunnen. Helaas kan dit niet omdat veel 
mensen zich niet meer aan de regels kunnen houden. Men accepteert geen gezag 
meer. 

• Howel ik zelf een tegenstander van vuurwerk ben, ben ik van mening dat aan deze 
traditie niet getornd moet worden. De frustraties groeien en leiden tot 
onwenselijke acties. 

• Ik denk niet dat het veel extra druk van de ziekenhuizen afhaalt, maar dat corona 
een mooie opstap is om het geheel te verbieden 

• Ik mis siervuurwerk dat is wat het mooi maakt, die knalerwten hoeven niet van mij, 
enkel siervuurwerk zou prima zijn 

• Ik vind het wel heel makkelijk om corona te gebruiken om eindelijk een 
vuurwerkverbod, wat ze al langer willen, in te stellen. 

• Jeugd heeft een perspectief nodig 

• Verbieden zal niet helpen gezien de grote hoeveelheid vuurwerk die er vanuit 
Belgie en Duitsland al is, handhaving is nauwelijks uitvoerbaar 

• Wij zien nu veel problemen, laat ze in dei uren knallen. de druk op de zorg is in 
specifieke sectoren 
 

Zeer 
negatief 

• Er gaat meer illegaal vuurwerk gekocht en afgestoken worden. Dit gaat stiekem en 
ongecontroleerd gedaan worden waardoor er juist meer gewonden vallen. Betere 
informatievoorziening en vaste plekken van afsteken zouden beter zijn. Dan is het 
gereguleerd 

• Ik ben al ruim 40 jaar liefhebber en nu pakken ze je ook je laatste pleziertje nog af . 

• Ik denk dat hier heel veel problemen mee komen. Jongeren die niks meer te doen 
hebben. 

• Ik snap wat er gezegd word. In de zorg is het druk en met vuurwerk incidenten KAN 
dit verhoogd worden.  



 
 

 
17 

 

Wat betreft de politie; zij moeten zoiezo ook werken met de jaarwisseling. Echter 
zie ik de ernst er niet van in dat zij over belast zouden raken als er GEEN vuurwerk 
verbod is.  
Kijk eens naar de brandweer. Hiervoor is een team zoiezo aan het werk. En bij nood 
aan de man staan er meerdere collega's klaar. Sit is al jaren zo. Waarom wordt aan 
hen dan bijv. Niet gedacht... de politie kan dit bij nood ook zo doen door (alle) 
collega's reserve te hebben staan bij een noodsituatie. 

• Laat mensen met vuurwerk van vorig jaar gewoon hun vuurwerk afsteken, dan is 
dat ook weer op. Mocht iemand betrapt worden met vuurwerk met de jaardatu van 
nu dan riskeert ie een file boete. Zo kom je van onveilige situaties af. 
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Vraag 4.1 wordt alleen gesteld aan respondenten die bij vraag 9 antwoorde met: “Negatief” en 
“(Zeer) negatief”. 

 
Op vraag "4.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod?" 
antwoordt 71% van de respondenten: "Vuurwerk is een traditie". 

Anders 
• Corona wordt gebruikt om allerlei andere dingen er doorheen te duwen 

• De staat wil steeds meer beheersen en verbieden. We zijn een vrij land. Laat sommige dingen in 
zijn waarden, zoals vuurwerk, zwarte piet, kerstmis, carnaval. 

• Draagt vrijwel niets bij aan de huidige problemen in de ziekenhuizen. Is puur voor politieke 
macht. 

• Er komt ander overlast voor in de plaats en meer samenscholingen binnen. 

• Er zullen andere problemen komen omdat een aantal mensen toch IETS willen 

• Het gaat echt nergens over. 

• Het geringe aantal ziekenhuisopnames als gevolg van. 

• Het is een uitlaatklep voor veel mensen. Als je die afpakt is dat vragen om problemen. 

• Het lokt uit tot vandalisme, relletjes etc. Alles wat niet mag wordt "spannend". Illegaal 
vuurwerk is er veel meer en de ongelukken hiermee dusdanig erger. Vraag me dus af of het de 
druk op de zorg verlicht 

• Juist in deze tijd kunnen mensen behoefte hebben het jaar af te sluiten en een nieuw jaar op 
een feestelijke manier in te gaan 

• Legaal vuurwerk zorgt nauwelijks voor meer ziekenhuisbezoek 

• Mogelijke gevolgen voor zorg niet aan corona koppelen, de zogenaamde druk op de zorg is zeer 
overdreven 

71%
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Je kunt beter echte overlast aanpakken
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4.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een 
algeheel vuurwerkverbod?

(Meerdere antwoorden mogelijk) (n=96)
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• Nu heb je heel de maand overlast geef mij dan maar die 6 uurtjes minder vervelend als nu. Die 
harde knallen die je niet verwacht 

• Regulier toestaan om de druk bij jongeren weg te halen 

• Regulier vuurwerk is niet het probleem; het probleem zit hem in het illegale vuurwerk wat te 
makkelijk te verkrijgen en vervoeren is. 

• Restricties duren al bijna een jaar en de jeugd heeft iets nodig om naar uit te kijken 

• Vuurwerk geeft weinig overlast illegaal vuurwerk meer en dat gaat alleen maar erger worden 

• Word toch wel gedaan 

Toelichting 
• Het hoort erbij . Net als oliebollen , champagne en oudejaarssloten. 

• Het lijkt mij beter om het afsteken van (normaal) vuurwerk op enkele bepaalde locaties in de 
gemeente en onder toezicht plaats te laten vinden. 

• Probleem zal verplaatst gaan worden, misschien niet zoveel vuurwerkslachtoffers als in 
menselijke vuurwerkslachtoffers, maar ik verwacht dat er veel meer vernielingen plaats gaan 
vinden, al dan niet onder invloed van drank/drugs, zit er zelfs aan te denken om voor die 
dag/avond/nacht een garagebox te huren om de auto veilig te stellen (aangezien we hier al 
eerder met vernielingen te maken hebben gehad, met carnaval weliswaar, en de politie deed 
niks met de aangifte waardoor we zelf voor de kosten op moesten draaien!) 

• Siervuurwerk moet kunnen net als carbid schieten 

• We hebben hier in Etten-Leur 2.5 boa's en nog minder politie dus ik ben benieuwd hoe jullie dat 
gaan handhaven? 

• Zie antwoord op 9 
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Vraag 4.2 wordt gesteld aan respondenten die bij vraag 9 antwoorde met: “Positief” en “(Zeer) 
positief”.  

 
Op vraag "4.2 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod?" 
antwoordt 85% van de respondenten: "Mensen en dieren hebben minder overlast". 

Anders 
• Al dat plastic in vuurwerk is mij al een jaren een grote doorn in het oog. Dat vloeit deels toch 

gewoon in de oceanen en is ook niet nodig. Vroeger zaten er ook niet zoveel plastic kapjes op, 
gewoon van afbreekbaar papier kan toch ook!!! DAAR ZOU STRUCTUREEL IETS AAN GEDAAN 
MOETEN WORDEN IN MIJN OGEN. 

• Ben wel bang, dat het met oud/nieuwjaar geheel uit de hand gaat lopen.  En dat er veel 
vernielingen zijn. Er wordt NU al veel afgestoken in de buurt. Heb echt te doen  et de Boa's en 
de politie de komende tijd.  Wens hun veel sterkte toe. 

• Brngt risico's met zich me,,zoals brand letsel 

• Daar ben ik sowieso voor; ook als er geen corona was. 

• De mensen hebben het er zelf naar gemaakt. Dieren kunnen niet meer rustig genieten. De 
knallen beginnen als september. Daarom hebben dieren bezitters (honden) een hekel gekregen 
aan vuurwerk. 

• De overlast in dewelke voorafgaand maken wel duidelijk dat velen zich niet kunnen beheersen.  
Wordt elk jaar extremer 

• Het geeft overlast doordat mensen al veel eerder vuurwerk afsteken dan alleen op 31 
december 

• Het ontlast de zorg altijd, ook bij geen corona. Daarnaast nog de enorme (financiële) schade die 
de baldadigheid met vuurwerk elk jaar weer veroorzaakt. 

• Het ontlast het milieu 

• Ik word er erg benauwd van, astmaklachten. 
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4.2 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een 
algeheel vuurwerkverbod?

(Meerdere antwoorden mogelijk) (n=284)
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• Minder geluidshinder 

• Om de zorg te  ontlasten dat ze geen slachtoffers binnen krijgen 

• Schade overal, door onverantwoord gebruik. 

• Siervuurwerk mag blijven. Waar ik al maanden last van heb zijn de illegale vuurwerkbommen 
dat moet verboden worden. 

• Steeds meer gevaarlijk illegaal vuurwerk 

• Vaak veel vernielingen die we helaas  gewoon zijn gaan vinden 

• Vuurwerk zoals voorheen past niet meer in deze tijd, vanuit de gemeente een vuurwerkshow 
organiseren door professionele lieden. Geen overlast, geen ongelukken, alles wordt na afloop 
netjes opgeruimd, diervriendelijk omdat iedereen precies weet wanneer er afgestoken wordt je 
kan dan zelf je huisdieren beter beschermen. 

 

Toelichting 
• Ben wel bang dat vanwege het verbod, overlast van illegaal vuurwerk nog hoger zal zijn 

• Carbid schieten moet ook worden afgelast, omdat de gevolgen van een ongeluk hierbij grote 
druk brengt op de zorg. Doordat veel vuurwerk verboden wordt, wordt de interesse in carbid 
schieten alleen maar groter. Dit zal hoogstwaarschijnlijk resulteren in het feit dat een groep 
mensen die hier geen ervaring mee heeft domme dingen gaat doen, omdat ze niet snappen hoe 
het werkt. 

• De traditie van vuurwerk afsteken is prachtig en vuurwerk kan prachtig zijn. Ik ben echter een 
groot voorstander van het verbod op afsteken door particulieren en een groot voorstander van 
het afsteken van vuurwerk door een professionele organisatie op een centrale plek in een 
gemeente, waarbij men eventueel op goede afstand ook samen kan komen, ontmoeten en 
gelukwensen kan delen. Dat lijkt mij een veilig en verbindend evenement voor de toekomst die 
ook minder belastend voor het milieu zal zijn. Dit jaar wellicht niet mogelijk vanwege corona, 
maar mogelijk volgend jaar. 

• Door een verbod wordt illegaal vuurwerk in de hand gewerkt. 

• Er wordt sinds juli hier al vuurwerk afgestoken 

• Even los van corona:       Al dat plastic in vuurwerk is mij al een jaren een grote doorn in het oog. 
Dat vloeit deels toch gewoon in de oceanen en is ook niet nodig. Vroeger zaten er ook niet 
zoveel plastic kapjes op, gewoon van afbreekbaar papier kan toch ook!!! DAAR ZOU 
STRUCTUREEL IETS AAN GEDAAN MOETEN WORDEN IN MIJN OGEN. 

• Even rust op straat geeft een bijzondere sfeer. Het wordt vanzelf 2021. Een volwassen gedachte 
voor een volwassen jaar. 

• Geeft teveel overlast 

• Helaas veel vernielingen en onrustig nacht voor hulpverleners en ziekenhuizen het is geen 
feestje meer ,maar vaak reden voor vandalisme en vernielingen die de samenleving gemeente 

Etten-Leur moet ophoesten.Terwijl oud en nieuw een feestje             behoort te zijn 

• Het zou mooi zijn als de mensen al het geld dat met het afsteken van vuurwerk en alles erom 
heen is gemoeid, ten gunste komt van corona. 
Laten we blij zijn dat we  de feestdagen zonder extra problemen (die er al voldoende zijn) door 
kunnen komen. 

• Hopelijk is het geen definitief verbod. Het vuurwerk geeft de jaarwisseling een speciaal gevoel 

• Minder vernielingen die ons allemaal weer geld kosten 

• Te veel materiële schade voor gemeente en burgers 

• Vuurwerk zou altijd verboden moeten worden mensen kunnen er niet op een normale manier 
mee omgaan. 

• Vuurwerk zou altijd verboden moeten zijn. 

• Zie antwoord vraag 9. 
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Op vraag "5 Bent u van plan, ondanks een algeheel vuurwerkverbod, om vuurwerk af te gaan steken 
tijdens de komende jaarwisseling?" antwoordt 76% van de respondenten: "Nee, ik ga geen vuurwerk 
afsteken. Ik steek (bijna) nooit vuurwerk af en komende jaarwisseling ook niet.". 

Anders 
• Alleen kindervuurwerk gekocht 

• Heb mijn tijd gehad en ervan genoten alles word afgenomen het enige wat je nog hoort is 
discriminatie alles word hier verziekt al onze tradities worden afgenomen tot zelfs straatnamen 
toe deze regering en bestuurders zijn doorgedraaid  !!!! 

• Heb nog nooit vuurwerk afgestoken 

• Het vuurwerk dat nog mag steek ik af. Type 1 is dat geloof ik. 

• Ik ga kijken naar al het mooi's 

• Ik steek al jaren geen vuurwerk meer af (heb het wel vaak gedaan) maar kan er altijd van 
genieten. Ik heb een alternatief voor vuurwerk wat ik ga gebruiken. 

• Ik steek geen vuurwerk af en ik moet gaan werken. 

• Ik steek nooit vuurwerk af. 

• Ik steek zelf geen vuurwerk af maar ik vind het voor de verkopers rn mensen die hierin plezier 
hebben etc. Het schandalig dat er nu vanwege de coronacrisus ineens een verbod is op 
vuurwerk waarvan ze vanuit de regering al jaren bezig zijn. Het is te triest voor woorden. 

• Ja, ik ga wel vuurwerk afsteken, maar het toegestane "kindervuurwerk" 

• Kindervuurwerk 

• Kindervuurwerk gekocht 
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jaarwisseling?
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• Nee, ik steek al een aantal jaren geen vuurwerk meer af vanwege bovenstaande argumenten en 
hopend op een verandering in de samenleving. 

• Steek wel vuurwerk af maar die wel verkocht word sierpotjes enzo 

• Wij steken kindervuurwerk af 

• Wordt er nu daadwerkelijk verwacht dat hier een eerlijk antwoordt op wordt gegeven bij 
degene die het wel van plan zijn??? 

 
 

Toelichting 
Nee, ik ga geen 
vuurwerk 
afsteken. Ik 
steek (bijna) 
nooit vuurwerk 
af en komende 
jaarwisseling 
ook niet. 

• Heb een hekel aan vuurwerk. Siervuurwerk wel mooi maar knalvuurwerk 
afschuwelijk en dom. 

• Ik irriteer mij als bewoner DAGELIJKS dat er vuurwerk wordt afgestoken. 
Blijkbaar nemen mensen het niet zo precies met de regels en voelen ze ook 
geen noodzaak om zich eraan te houden. Strengere controles zijn 
noodzakelijk om dit te stoppen. 

• Ik zal aan die troep nooit 1 cent uitgeven bah. 

• Mijn kinderen hebben kindervuurwerk voor in de achtertuin 

• Slecht begin van het nieuwe jaar, 
Andere ochtend alle ellende in de krant,worden we niet vrolijk van 

• Vuurwerk verbieden voor altijd in de hele wereld. 

• Zorg voor een gemeentelijke show op een groot open veld 
 

Nee, ik ga geen 
vuurwerk 
afsteken. Ik 
houd me 
komende 
jaarwisseling 
aan het verbod. 

• Ik ben een liefhebber en geen raddraaier. Maar het zal mij pijn doen als het 
12 uur is en ik heb niks . Ik heb er ook totaal geen zin in. Misschien lig ik al op 
tijd op bed. 

• Ik ben niet tegen vuurwerk, zolang het veilig en legaal is. Het is ook een 
mooie traditie die veel mensen plezier geeft, maar het moet wel veiliger. En 
tegen illegaal groot vuurwerk moet veel harder opgetreden worden. !!! 

• Ik ga nog wel sterretjes kopen en afsteken en we hebben nog confetti 
shooters (geen vuurwerk) in huis. Knallen we daarmee maar het nieuwe jaar 
in 
 

Weet niet • Steek af wat mag 
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3. TipEtten-Leur 
Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Etten-Leur vergroten. 

Via het panel TipEtten-Leur kunnen alle inwoners in de gemeente Etten-Leur hun mening kenbaar 

maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, tips, om een 

gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op www.tipetten-leur.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipEtten-Leur is een gemeenschapspanel, opgezet 

vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd stellen 

aan enquete@toponderzoek.com. Het is ook 

mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen voor 

de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipEtten-Leur maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Etten-Leur en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Pesten, ‘Zwembad’ en ‘Veiligheid’. 

 

 

https://www.tipettenleur.nl/marktonderzoek
https://www.tipettenleur.nl/marktonderzoek
http://www.tipetten-leur.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tipetten-leur
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://www.tipetten-leur.nl/onderzoeksresultaten
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4. Toponderzoek 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860100 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/

